

Styrelsemöte GBBF 11/4-07

Närvarande: Ola Bjurman, Junette Boström, Lasse Franck, Hannu Kolehmainen, Mervi Lundqvist, Bosse Sjöström, Marianne Sundkvist och Björn Jorhede (anmält sen ankomst och anlande när punkt 6 diskuterades).

1. Mötets öppnande

Ordföranden förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

3. Genomgång av föregående protokoll

Föregående protokoll, Årsmötesprotokoll och Konstituerande protokoll från 2007-03-25, godkändes.

Förfrågan om underskrift av protokollen har inkommit. Protokollen vi lägger ut på hemsidan saknar underskrift, men styrelsen anser att det räcker med att det påskrivna originalet finns i GBBF.s lokaler.

4. Ekonomisk genomgång – bidragsansökan

Ungefär hälften av klubbarna har inte betalt in årsavgiften ännu. Hannu kommer att ta kontakt med aktuella klubbar.

Ekonomin är i balans.

Några fakturor är ännu inte betalda.

Hannu skickar in en ansökan om SDF-bidrag till Västsvenska Idrottsförbundet och han skickar också in deklARATIONEN.

5. Indelning i kommittéer och ansvarsområden

- | | |
|-----------------------------|---|
| a) Tävlingskommitté | Ola Bjurman, Lasse Franck, Hannu Kolehmainen, Bosse Sjöström och Marianne Sundkvist |
| b) Ungdomsansvarig | Junette Boström |
| c) Handikappansvarig | Denna punkt stryks |
| d) Domaransvarig | ovan valda TK |

- | | |
|------------------------------------|--|
| e) Jämställdhetsansvarig | Mervi Lundqvist |
| f) Marknadsföringskommittén | Ola Bjurman, Lasse Franck och Björn Jorhede |
| g) Disciplinnämnden | Punkten stryks, ej aktuell i och med beslutet att införa två disciplinnämnder Norra och Södra. |
| h) Utbildningsansvarig | Bosse Sjöström och Marianne Sundkvist |
| i) AU | Lasse Franck, Hannu Kolehmainen, Marianne Sundkvist |
| j) EA | Junette Boström |

6. Arrangörsbristen

Få klubbar är intresserade att arrangera DM och seriespel. Detta är ett problem och många gånger har vi ingen arrangör förrän strax innan arrangemanget. Vårens omgång är ett tydligt exempel.

Vad är det som hindrar klubbar från att ställa upp, vi diskuterade detta och kom fram till några nya alternativ runt arrangemanget.

Vi beslutade att anordna ett "Arrangörmöte" i mitten av maj, då kan vi diskutera hur det är att arrangera och vilka lösningar vi kan hitta för att alla ska kunna ställa upp. Detta är en angelägenhet för samtliga klubbar som spelar seriespelet, därför är det av vikt att klubbarna skickar en eller två representanter till mötet.

Ola skriver en inbjudan och ordnar lokal.

Lasse ringer BAS och hör om de kan ta vårens seriespel.

7. Årsmötesfrågor

Lasse informerade lite om detta.

8. Inkommande skrivelser och

9. Utgående skrivelser

- Vi besvarade en undersökning om distriktsstyrelser, Lasse skickar denna.
- Hannu skickar deklARATIONEN och ansökan om SBF-bidrag
- Lasse skickar omgående ut en inbjudan till DM.
Singel och Skytte spelas preliminärt på Röda Sten, övriga klasser spelas på Slottsskogsvallen.
Senast den **15 maj** ska klubbarna gjort sin betalning för **samtliga** klasser.
(Skyttet betalas på plats).

10. Övriga frågor

Ola informerade om ombyggnaden på Slottsskogsvallen, vilket är orsaken att DM-klasserna Singel och Skytte måste flyttas. Diverse klartecken för att få spela på Röda Sten inväntas.

Junette informerade om EA, bl a om målsättningen, träningen och att Solveig har slutat. Vidare berättade Junette om planerna för U23 framöver.

EA ser gärna att klubbarna tipsar om spelare som kan vara med i elitsatsningen. Det går inte att ha koll på alla därför är det värdefullt med tips från klubbarna. Lasse skickar ut något om detta till klubbarna och Ola för in det än tydligare på hemsidan.

Björn har köpt in en dator som klubbarna kan få tillgång till när de arrangerar en tävling och vill använda BouleApp.

11. Nästa möte

Tisdagen den 8 maj kl 18.15

12. Mötet avslutas

Ordförande förklarade mötet avslutat och fotografering av ledamöter påbörjades.

Vid protokollet

Justeras

Marianne Sundkvist

Lasse Franck